



8天6晚

贵在渝见

新加坡直飞贵阳

贵阳 | 安顺 | 凯里 | 西江苗寨 | 重庆



纯玩无购物



入住当地4钻酒店



2+1 VIP豪华巴士

Day1

贵阳：贵阳亚朵酒店或同级（4钻）

新加坡✈️贵阳

飞机餐/午/晚

新加坡机场集合，乘坐飞机前往贵阳，专业导游接机

（航班：0515-0855）

甲秀楼：贵阳的标志性建筑，始建于明代，矗立在南明河上，以其独特的建筑风格和深厚的历史文化底蕴吸引着众多游客。

Day2

贵阳：贵阳亚朵酒店或同级（4钻）

贵阳→安顺→贵阳

早/午/晚

黄果树大瀑布（含电瓶车+上下扶梯）：游览中国最大的瀑布群——黄果树大瀑布，感受其磅礴气势。

陡坡塘瀑布：黄果树瀑布群中瀑顶最宽的瀑布。陡坡塘瀑布还有一个特殊的现象：每当洪水到来之前，瀑布都要发出“轰隆、轰隆”的吼声，因此又叫“吼瀑”。

Day3

凯里：凯翔熙悦酒店或同级（4钻）

贵阳→西江苗寨→凯里

早/午/晚

西江千户苗寨（含电瓶车）：中国最大的苗族聚居村寨，感受原生态民族风情。✨特别安排：

- 苗族传统服饰换装体验，拍出原味民族风。
- 赠送团队无人机航拍，留下独特集体回忆。

享用苗族特色长桌宴，体验“高山流水”敬酒仪式，感受浓浓待客之道。

Day4

重庆：假日江景酒店或同级（4钻）

西江→贵阳→重庆

早/午/晚

天河潭景区（含游船）：游览融合溶洞、瀑布、溪流为一体的山水园林，乘船探秘地下河，感受喀斯特地貌的鬼斧神工。随后乘车前往山城——重庆。

夜游洪崖洞：打卡重庆地标，感受灯火璀璨的山城夜色与魔幻“千与千寻”风情。

Day5

重庆：假日江景酒店或同级（4钻）

重庆

早/午/晚

磁器口古镇：漫步千年古镇，青石板路、茶馆小巷，感受老重庆的慢生活。

李子坝轻轨穿楼：网红打卡点，见证轻轨列车穿楼而过的魔幻山城奇观。

人民大礼堂（外观）：仿古宫殿式建筑，被誉为“小天安门”，感受巴渝文化的庄重与厚重。

魁星楼：俯瞰嘉陵江畔老城风貌，传统与现代交织的观景台。

十八梯：走进重庆最具烟火气的老街区，感受山城人家的生活原貌。

来福士广场：江边高楼林立，打卡“重庆水上皇冠”，饱览两江汇流美景。

解放碑步行街：重庆最繁华的商圈之一，购物、美食与城市地标于一体。

Day6

重庆：假日江景酒店或同级（4钻）

重庆

早/午/晚

鹅岭公园：重庆老城区制高点之一，登楼可眺望两江交汇全景，感受山城与江城的完美融合。

二厂文创园：原中山四路老厂房改造而成的文艺聚落，咖啡馆、艺术展、涂鸦墙……每一步都是美拍打卡点。

弹子石老街：依山而建、临江而筑，老街古朴又不失现代气息，是体验地道重庆生活的绝佳去处。

长嘉汇观景平台：城市夜景与江景的最佳观赏地，远眺来福士广场、朝天门，两江交汇尽收眼底，拍照打卡首选！

Day7

重庆→贵阳✈️新加坡

早/午/晚

黄桷坪涂鸦街：全长数公里的艺术街区，墙面涂鸦五彩缤纷，是重庆最具创意的街头景观之一。

交通茶馆（含茶水一杯）：时光仿佛停留在上世纪八九十年代，老桌椅、电风扇、纸牌声……喝一杯盖碗茶，感受重庆人的慢节奏生活。乘车返回贵阳，沿途欣赏贵州山水风光。

青云市集步行街：青云市集步行街，自由逛街、拍照打卡，感受地道市井风情，自由品尝当地特色美食

根据航班时间，前往机场，结束美好之旅(航班:GS7963, 2335-0400+1)

Day8

抵达新加坡



西江千户苗寨



黄果树瀑布



磁器口古镇

推荐自费：

A：重庆两江夜游船（280RMB/人）

B：重庆天台131高空城市观景台（220RMB/人）

团费包含：往返机票+税费+ 23公斤行李额+去程飞机餐，6晚酒店住宿（双人标准间）含早餐，行程中所列午餐和晚餐，行程用车，中文导游服务+基本小费，景点门票。

团费不含：可选项目，行李小费，个人消费以及未提及的其他旅游或活动。



8D6N

GRACEFUL ENCOUNTERS IN GUIZHOU & CHONGQING

QUALITY SELECTION TOUR

Direct Flight from Singapore
to Guiyang



No Shopping Stop



Local 4-Star Hotels



2+1 VIP luxury coach

Southwest China Cultural & Scenic Adventure: Guiyang • Anshun • Kaili • Xijiang • Chongqing

Day1

Atour Hotel Guiyang or similar (Local 4-Star)

Singapore → Guiyang

MOB / Lunch / Dinner

Gather at Singapore Airport and take a flight to Guiyang. Upon arrival, you will be greeted by local guide. (Flight: 0515-0855)

Jiaxiu Tower: A symbolic landmark of Guiyang, originally built during the Ming Dynasty. Located above the Nanming River, Jiaxiu Tower is known for its elegant architecture and deep cultural heritage, making it a must-visit attraction in the city.

Day2

Atour Hotel Guiyang or similar (Local 4-Star)

Guiyang → Anshun → Guiyang

Breakfast / Lunch / Dinner

Huangguoshu Waterfall (with eco-car & escalator included): Visit the largest waterfall cluster in China — Huangguoshu Waterfall, and experience the majestic power of nature.

Doupotang Waterfall: The widest waterfall crest in the Huangguoshu cluster. It is famously known as the “Roaring Waterfall” due to the thunderous rumble it emits before floods — a rare and awe-inspiring natural phenomenon.

Day3

Kaili Kaixiang Xiyue Hotel or similar (Local 4-Star)

Guiyang → Xijiang Miao Village → Kaili

Breakfast / Lunch / Dinner

Xijiang Miao Village (incl. electric shuttle): Visit the largest Miao ethnic village in China and immerse in vibrant minority culture.

★Special Highlights:

1. Try on traditional Miao costumes & take cultural-style photos.
2. Complimentary drone group photography, a unique memory to take home.
3. Enjoy a traditional Miao Long Table Banquet, with the famous Gao Shan Liu Shui wine toast for a festive welcome.

Day4

Chongqing Holiday Riverview Hotel or similar (Local 4-Star)

Xijiang → Guiyang → Chongqing

Breakfast / Lunch / Dinner

Tianhetan Scenic Area (including boat ride): Explore a picturesque landscape combining caves, waterfalls, and streams. Take a boat ride through an underground river and marvel at the breathtaking karst formations shaped by nature.

Then travel by coach to the Mountain City - Chongqing.

Night Tour of Hongya Cave: Visit Chongqing's iconic riverside landmark. Enjoy the dazzling night view of the city and soak in the dreamy atmosphere reminiscent of Spirited Away.

Day5

Chongqing Holiday Riverview Hotel or similar (Local 4-Star)

Chongqing

Breakfast / Lunch / Dinner

Ciqikou Ancient Town: Stroll through this thousand-year-old town with stone-paved alleys, teahouses, and traditional charm, an authentic taste of old Chongqing's slow-paced lifestyle.

Liziba Light Rail Through Building: A viral photo spot where a light rail train passes directly through a residential building, a surreal scene only found in Chongqing.

People's Great Hall (Exterior): An imposing palace-style structure known as "Little Tian'anmen", symbolizing the grandeur of Bayu culture.

Kuixing Pavilion: A scenic viewing platform offering panoramic views of the old Chongqing along the Jialing River, where tradition meets modernity.

Shibati Old Street: Experience the most down-to-earth local life in this historic district, filled with steps, alleys, and authentic city atmosphere.

Raffles City Chongqing: A riverside architectural marvel known as the “Crystal Crown on Water”, overlooking the confluence of the Yangtze and Jialing Rivers.

Jiefangbei Pedestrian Street: Chongqing's most vibrant commercial zone, perfect for shopping, dining, and exploring the city's iconic landmarks.

Day6

Chongqing Holiday Riverview Hotel or similar (Local 4-Star)

Chongqing

Breakfast / Lunch / Dinner

Eling Park: One of the highest points in Chongqing's old town. Climb the tower for a panoramic view of the Yangtze and Jialing Rivers merging, a perfect blend of mountain city and riverside charm.

Testbed 2 Creative Park: A former industrial site on Zhongshan Fourth Road transformed into a hip creative hub filled with cafes, art exhibits, and graffiti walls, every corner is a photo hotspot.

Danzishi Old Street: Built along the river and hillside, this charming old street blends heritage with modern vibes — an ideal place to experience authentic Chongqing daily life.

Changjiahui Viewing Platform: The best spot for panoramic views of Chongqing's nightscape and rivers. Enjoy a full view of Raffles City, Chaotianmen, and the meeting point of two great rivers — perfect for photos and memories.

Day7

Chongqing → Guiyang → Singapore

Breakfast / Lunch / Dinner

Huangjueping Graffiti Street: Explore a vibrant stretch of creative murals — a favorite urban photography hotspot.

Jiaotong Teahouse (incl. 1 cup of tea): Enjoy retro 80s-style Chongqing ambiance with traditional gaiwan tea. Return to Guiyang by coach, enjoying Guizhou's countryside views en route.

Qingyun Market Pedestrian Street: Free time for leisure walks, local snacks, and souvenir shopping.

Transfer to Guiyang Airport for your flight home. (Flight: 2300-0400+1)

Day8

Arrive Singapore Changi Airport.

Travel Agent:

Optional Tours
(Recommended):

A: Chongqing Two-River Night
Cruise (RMB 280/person)

B: Chongqing Tiantai 131 Sky
Observation Deck (RMB 220/person)

Tour Fee Includes:

Round-trip air ticket+taxes+23KG baggage+MOB, 6 nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour Fee excludes:

Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.